
  

 
 

TITEL: Referat Kulturskolerådsmøde 
Dato: onsdag den 22. maj 2024  
Tidspunkt: Kl. 18.00-20.30 
Sted: FLOK pavillon 5 i landsbyen SØLUND - møderum 1.2 - på 1. sal 
Afbud: Mikkel Jensen, Dan, Mikkel Xavier, Mille, Mille 
Referent:  
Deltagere: Linda Andrea (formand og forældrerepræsentant) - Line Riiskjær Høi (forældrerepræsentant) - Tina 
Krøyer (repræsentant for erhvervslivet) - Dan Søgaard (repræsentant for folkeskolerne) – Julie Heebøll (chef for 
Kulturskolen) - Mikkel Xavier (repræsentant for kulturlivet) - Mille Wilson Olsen (elevrepræsentant) - Mikkel 
Nørgaard Jensen (elevrepræsentant) -Thomas Krøyer Hindkjær (repræsentant for personalegruppen) - Tina 
Quottrup (sekretær) 
 
1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat   
Godkendt 

 
3. 50 år jubilæum  

Jubilæums arbejdsgruppe: Styregruppe 3-5 personer. Line og Thomas vil gerne være en del af den – ikke som 
tovholder, samt Julie som Kulturskolechef.  

 
4. Elevrepræsentanterne – ordet er jeres  

Hvordan gør vi det mere attraktivt for elevrepræsentanterne at være en del af Kulturskolerådet? 
Thomas har sagt ja til at være tovholder for det kommende elevrådet/”kulturklubben”. Eleverne skal gerne 
være bredt repræsenteret. Efter sommerferien skal vi have et punkt på dagsordenen ”spørgsmål til elevrådet” 
Resten af punktet udgår da elevrepræsentanterne ikke er til stede til mødet.  

 
5. Evaluering:  

Evaluering på at komme rundt til møder: Det har været rigtig fint. Fremadrettet tager vi ud af huset, når/hvis 
det giver mening - det vi skal ud at opleve skal være målet og ikke dagsordenen.  
Evaluering i for til at oplever elever der spiller til møderne rundt på de forskellige lokationer: Gerne andet en 
musik.  
 

6. Orientering: 
Klyngearbejde i kommunen (Julie): Julie orienterede og fortalte bla. at Kulturskolens idé om kulturcontainere 
efter al sandsynlighed bliver en prøvehandling med i klynge (se bilag ”kernefortælling om DUS-arbejdet – 
dec23) 
Økonomiorientering (Julie): Vi er i gang med at få et overblik over på hvilke hovedområder vi bruger pengene 
statisk godt nok.  
Forening (Linda): Pt. har to-tre personer sagt ja til at være med.  
Siden sidst fra ledelsen: Nyt tiltag – der bliver oprettet 3 nye hold på Brøruphus. Der er sendt spørgeskema ud 
til alle vores elever og forældre.  Vi skal til at ansætte et par lærere. Ny sæson er åbent og vi skal være OBS på 
at ikke alle lærerne har den store erfaring og hvilke udfordringer det giver, når alle lærere efter sommerferien 
får instrumenthold 2-5 elever. 

 
7. Nye datoer for kommende sæson – 6 møder 

Elevrepræsentanterne findes i elevrådet 
tirsdag den 27. august  
onsdag 9. oktober (uden Tina K) 
tirsdag den 10. december 
onsdag den 22. januar 
tirsdag den 4. marts 
tirsdag den 27. maj 

 
8. Evt. Kunne Kulturskolen overvej at talenteleverne kan få klaver som tilvalgsfag evt. som holdundervisning.  
 

 



  

 
Kommende møder sæson 2024/2025  
OBS: 

• Valg af elev og forældrerepræsentanter i skoleårets 1. kvartal (dato planlægges når vi kender 
arrangementskalenderen for sæson 24/25) 

 


